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Efter beslut av Läkarförbun
dets fullmäktige 2009 ge
nomförs under året en bred 
utredning på tjänstemanna
nivå i syfte att ta fram förslag 
för hur framtidens Läkarför
bund ska vara organiserat. 

– Vi har under vårvintern ge-
nomfört en positioneringsana-
lys som omfattat en bransch-
beskrivning, djupintervjuer 
med nyckelpersoner i bran-
schen och en enkät till alla för-
bundets medlemmar. Resulta-
ten har lagts fram för CS till-
sammans med skisser på alter-
nativa organisationsmodeller, 
säger Håkan Wittgren.

Branschbeskrivningen har 
gjorts av Johan Calltorp, pro-
fessor vid Nordiska högskolan 
för folkhälsovetenskap. Inter-

vjuerna, som genomförts av 
ett konsultföretag, har gjorts 
med myndighetsföreträdare, 
sjukhusdirektörer, lands-
tingsråd, experter samt före-
trädare för de största delför-
eningarna i förbundet.

Vad är det för frågor ni ve
lat ha svar på i analysen?

– Ingången är hur hälso- 
och sjukvårdsbranschen 
kommer att utvecklas i fram-
tiden och hur Läkarförbun-
det bör se ut för att ha ett 
fortsatt starkt inflytande. Ut-
gångspunkten är att vi även i 
framtiden ska vara ett för-
bund för alla läkare, oavsett 
om man är offentliganställd, 
privatanställd, egen företaga-
re, chef eller forskare.

Vilka är de viktigaste tren
der ni ser som kan ha bety

delse för Läkarförbundet?
– Vården är en traditionell 

akademisk bransch som blir 
alltmer av en servicebransch. 
Samtidigt ser vi en trend mot 
ökad nationell styrning, med 
mer betoning på riktlinjer. Vi 
ser också en ökad mångfald 
av aktörer parallellt med en 
regionalisering som kan leda 
till färre offentliga huvud-
män. I dag är vi organiserade 
efter gamla länsgränser och 
utifrån att man har offentlig 
anställning. 

Vad händer härnäst?
– Bollen ligger hos CS. Nu 

har de sommaren på sig att 
fundera över analysen för att 
vid mötet i augusti besluta 
hur man ska gå vidare.

Utredningen kommer att 
redovisas för årets fullmäkti-

ge och 
CS då om 
möjligt fö-
reslå vägval för framtiden. 
Vid ett eventuellt inrikt-
ningsbeslut om en organisa-
tionsförändring kommer ar-
betet att fortsätta ytterligare 
ett år, innan fullmäktige 2011 
fattar definitivt beslut.

Michael Lövtrup

n aktuellt

Hur går det med organisationsutredningen?
Håkan Wittgren, vd för Läkar förbundet
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